
Styrelsemöte 2019-06-26 

Klubbstugan Gullängen 

Närvarande från styrelsen: Jessica G, Tomas E, Albin S, Oscar S, Emil S 

Närvarande kassör: Anna S 

Ordförande Jessica G 

Sekreterare: Emil S 

Dagordning 

• Vi pratade om fotbollens dag. Alla lag har kunnat ändra sina matcher till 

det datumet (31/8). Vi kom överens om att ta upp fler frågor kring 

fotbollens dag vid nästa möte, tex annonser i vansbrobladet, arrangemang 

runtomkring, lotteri osv. 

• Albin S kommer att fråga Lyko om sponsring av förstapriser vid 

golfbollskastning i halvlekar vid hemmamatcher. 

• Vi bestämde att ha två skyltar framför entren till Gullängen där det ska 

erbjudas sponsorplatser till en kostnad av 500 sek per säsong. Emil S tar 

kontakt med tryckerifirma till veckan och börjar sedan ringa till företag.  

• Anna S har en värdegrund/föreningspolicy på papper och kommer att ta 

med den till nästa möte, då går vi igenom den och sen så skriver vi ut och 

sätter upp den runtom Gullängen. 

• Vi har ett förslag på en sommarjobbare som vaktmästare. Frågan tas 

vidare av Jessica G till huvudstyrelse. Anna S tar tillsvidare fortsatt på sig 

att tvätta åt A-laget och städa i omklädningsrum. Oscar S är fortsatt 

ansvarig för klippning av planer och Emil S och Ola G ansvariga för att 

linjerna målas. 

• Vi beslutade att köpa in 2 stycken 5 mana mål till de yngsta i 

bollskojlagen. Oscar S tar kontakt med Jens Grundin och ber han kolla 

vilka mål de vill ha. 

• Vi beslutade att vi skall sälja kakor och toapapper. Anna S tar kontakt 

med Britta Granberg om kakförsäljning och kollar även upp 

toapappersförsäljningen och kommer med ett förslag till nästa möte. 

• Arbetsbeskrivning för vaktmästare skall sättas upp. 

 

Nästa möte 2019-06-16 18:00 Klubbstugan Gullängen 


